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Styrelsemöte 2023-02-15 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Johanna Bygdell, Johan Engström, Ulf Lindahl, Kicki Lindström och Anna 
Memmi 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Johan Engström valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-12-14 gicks igenom. Inget särskilt fanns att notera. 
 

5. Ekonomi 
Främst budgetplanering inför år 2023. Specifik budgetpost för ungdomsaktiviteter diskuterades. 
Styrelsen föreslår att träningsavgiften tills vidare stryks, men höjda medlemsavgifter föreslås fr.o.m. 
2024. 

 
6. Årsmötet 
Kontroll och justering av framtagna årsmöteshandlingar. Anna ordnar med mötesordförande och 
mötessekreterare. Ulf kollar upp om någon kan hjälpa till med soppa och fika. Avtackning behöver 
göras. Kicki L ordnar så att blommor beställs. 
 

7. Nya hemsidan 
Flera behöriga är inlagda. Det mesta verkar hittills fungera bra. 

 
8. RF-SISU 
Utvecklingsdag i HOK med RF-SISU vore önskvärt. Slutet av april är ett förslag, möjligen en söndag. 
Frågan bordläggs till nya styrelsen. 
 

10. Övriga frågor 
ÅOF´s årsmöte 
Det vore önskvärt om någon kan medverka vid detta möte, där bl.a. förslag till nya distriktsindelning 
inom SOFT kommer att diskuteras. 
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Vindkraftspengar 
Bör sökas senast 31 mars. Att efterfråga resursbehov via hemsida samt gruppmail till medlemmarna 
föreslogs. 
 
Infobrev 
Mailutskick (nyhetsbrev) är ett förslag att öka medlemskontakterna och engagemanget. Första 
nyhetsbrevet kan ev. skickas ut redan i början av mars. Kan innehålla information om t.ex. Riksläger, 
10-mila, USM 2024, klädbanken, information från kommittéerna etc., etc. Kan vara stående punkt 
på styrelsemöten. Kicki Lindström gör ett utkast. 
 
Vinterlöpning 
Långpassträning diskuterades. Utgångspunkt från HOK-stugan kan vara ett alternativ. 
 

11. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
Nästa styrelsemöte är först efter årsmötet. Det vore bra om Anna och Johan kan sammanställa vad 
de har gjort i styrelsearbetet så att inget glöms bort. Alla viktiga dokument som bl.a. Anna och 
Johan har sparade i sina datorer bör skrivas ut och sparas i dokumentpärm i HOK-stugan. Digital 
diariefunktion behöver ordnas för HOK. 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi   Johan Engström 
sekreterare   ordförande    justerare 


